
Poznań, 06.06.2017r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 

Interpelacja  
 

 
Dotyczy:  Wybiegu dla psów na os. Bolesława Chrobrego.  
 
 
W ostatnim czasie zgłosiła się do mnie liczna grupa mieszkańców osiedli Piątkowskich, która 
jest zaniepokojona doniesieniami dotyczącymi likwidacji wybiegu dla psów zlokalizowanym 
na os. Bolesława Chrobrego przy bloku nr 20.  
 
W imieniu swoim oraz mieszkańców apeluję o nielikwidowanie  wyżej wymienionego 
wybiegu dla psów. Z tego miejsca korzysta bardzo dużo mieszkańców posiadających 
czworonogi. Osoby te dbają o czystość pobliskiego parku i wyprowadzają psy właśnie na 
wybieg. Nie można ich karać za ład i porządek likwidując wybieg.  
 
Proszę również o wykaz prac remontowych na rok 2016 w.w wybiegu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
Maria Lisiecka- Pawełczak 

 
 
 
 
 


